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BESLUITEN 

1 

 

Opening 

De voorzitter opent de vergadering. Er wordt 1 minuut stilte in acht genomen in verband 

met het overlijden van Marry Brakeboer, echtgenote van raadslid D. Kuipers. 

Dhr. Nederpelt vervangt dhr. Streng in deze vergadering omdat dhr. Streng dhr. Tigges 

vervangt in de commissie Ruimte. 

 

2 Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3 Spreekrecht art. 15 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 2014 

Er zijn geen verzoeken ontvangen 

 

4 Vaststellen samenvatting commissie bestuur en middelen d.d. 8 september 2016 

De samenvatting wordt ongewijzigd vastgesteld.  

Dhr. Burger geeft bij bijlage 1 bij de agenda (antwoord op zijn vraag inz. de 

consultatiebureau’s) aan dat hij teleurgesteld is in het antwoord.  

 

5 Vaststellen toezeggingenlijst en motielijst 

Er zijn geen reacties ontvangen op de toezeggingen- en motielijst. De adviezen van de 

griffie zullen ongewijzigd worden verwerkt in de nieuwe versie. De griffie en de 

organisatie zijn bezig om het proces rondom deze lijsten te optimaliseren.  

 

6 Actieve informatie college 

Dhr. Nederpelt deelt het volgende mede: 

- De septemberciruclaire is ontvangen. Hij verwacht niet dat deze circulaire 

negatieve effecten zal hebben. Hij verwacht dat het college binnen ca. 2 weken 

een informatienota kan leveren om de raad nader te informeren.  

- De samenwerkingsovereenkomst met het Ontwikkelingsbedrijf loopt ten einde. 

Op basis van informatie over de prestaties van het Ontwikkelingsbedrijf zal een 

besluit worden genomen over een vervolg. Hij verwacht dat de raad hier in de 

loop van het volgende jaar een besluit over kan nemen. Er volgt een 

informatienota.  

- In 2017 is er een meetmoment met betrekking tot de Regionale Economische 

Agenda. Het college is van plan om met een tussenrapportage te komen. Dhr. 

Nederpelt noemt een aantal voorbeelden van zaken die daarin benoemd kunnen 



worden (samenwerking met Seed Valley, nature’s talent). I.s.m. Seed Valley 

worden stageplekken voor studenten georganiseerd, die zich mogelijk willen 

vestigen in de regio.  

- Mondiaal heeft het evenement “Seed needs Technology” veel belangstelling 

getrokken. Centraal staan daar de nieuwe technologische ontwikkelingen. 

 

7  Jaarrekening 2015 en begroting 2017 GR Ondersteuning bestuurlijke samenwerking 

De volgende vragen worden gesteld door de commissie en beantwoord door dhr. 

Nederpelt: 

1. Hoe is het mogelijk dat er eerder geld werd teruggegeven door OBS en dat er nu 

extra geld wordt gevraagd? 

Reactie: het is positief dat OBS zuinig is geweest. Nu wordt er geld bij gevraagd en 

meer dan wat eerder is afgesproken met/voor alle gemeenschappelijke 

regelingen (nl. 7% meer i.p.v. 2,2% meer). Het college zet daar vraagtekens bij, 

vandaar dat hier in de zienswijze aandacht voor wordt gevraagd.  

2. OBS heeft geen algemeen bestuur, Medemblik heeft dus geen AB-lid. Hoe kan 

besluitvorming over de begroting worden beïnvloed? 

Reactie: Hoorn is centrumgemeente, dus Hoorn besluit over de begroting. Met 

een zienswijze kan kenbaar gemaakt worden wat de opvattingen van Medemblik 

zijn. Als zo’n zienswijze niet wordt ingediend kunnen de opvattingen van 

Medemblik ook niet betrokken worden bij de besluitvorming.  

3. Het niveau van de salarissen is relatief hoog. Heeft het college er zicht op of dat 

passend is? 

Reactie: de salarissen zijn bedoeld voor ambtenaren die de regionale 

portefeuillehoudersoverleggen ondersteunen. De taken van deze overleggen 

nemen toe en vereisen dat er voldoende kwaliteit geleverd kan worden. Dat ligt 

goed in verhouding tot de salarissen. 

4. Wat doet OBS precies, hoe houden de gemeenten daar zicht op (specifiek: 

volwasseneneducatie; dat is nu bij WerkSaam ondergebracht, maar betekent dat 

dat alleen volwassenen die recht op een uitkering hebben ondersteund worden? 

Of ondersteunt WerkSaam ook andere doelgroepen? Hoe kan de raad controleren 

of er geen gaten vallen?) 

Reactie: de raad stelt kaders vast. De uitvoering verloopt volgens de kaders die 

zijn vastgesteld, dat geldt ook voor volwasseneneducatie. Via de zgn. couleur 

locale invulling kunnen ook volwassenen zonder uitkering gebruik maken van de 

educatiemogelijkheden. Het college wil zo transparant mogelijk zijn, vandaar dat 

de raad ook bv. verslagen van bestuursvergaderingen ontvangt. Volgens dhr. 

Nederpelt vallen er geen gaten.  

5. Op p. 8 staat bij de secretaris VVRE/Madivo voor de secretaris een post van € 

117.600. De indruk is dat het om ca. 6 bijeenkomsten per jaar gaat. Is hier een 

fulltimer voor nodig (wat effect heeft op de kosten)?  

Reactie: de secretaris ondersteunt niet alleen de vergaderingen . 

6. Voor leerlingenvervoer staat een post van € 31.000,- genoemd. Voor het 

gymvervoer van een basisschool uit Zwaagdijk-West stond in de Zomernota een 

bedrag van € 20.000,- genoemd. Kloppen die verhoudingen wel? 

Reactie: dhr. Nederpelt geeft aan dat het bedrag waar op gedoeld wordt lager lag 

dan € 20.000,-; dit bedrag staat echter los van het leerlingenvervoer.  

7. Er is een begroting geleverd die niet conform de uitgangspunten is, wat kan de 

gemeente hieraan doen? Hoorn bepaalt of de begroting wel of niet goedgekeurd 

wordt. Welke kans maakt Medemblik dat de zienswijze effect heeft? Welke 

opvattingen leven er bij andere deelnemende gemeenten? 

Reactie: de WF-gemeenten werken op veel dossiers samen en dat is in het 



voordeel van allen. Als alle WF gemeenten andere keuzes wensen te maken dan 

Hoorn, zal dat invloed hebben. Als Medemblik alleen staat in zijn zienswijze ligt 

dat anders. In het regionale overleg ABZ is gesproken over de OBS-begroting door 

alle pfh’s van de WF-gemeenten. De resultaten hiervan kent dhr. Nederpelt niet. 

Wel onderstreept hij het belang van regionale samenwerking maar ook het belang 

om elkaar aan te spreken.  

8. Is het personeel dat voor OBS werkt in dienst van de gemeente Hoorn? 

Reactie: ja.  

9. Zijn er mogelijkheden om de taken van OBS elders onder te brengen (bv. de taken 

van de klachten- en urgentiecommissie onderbrengen bij een woningstichting) 

zodat OBS kan worden opgeheven? 

Reactie: de voorzitter weet dat het onderbrengen van genoemde taken bij een 

woningcorporatie wettelijk niet mogelijk is.  

Het raadsvoorstel wordt voorgelegd aan de meningvormende commissie.  

 

8 Verordening tot 8e wijziging van de Algemene plaatselijke verordening (IVR-16-04009) 

De volgende vraag  wordt gesteld door de commissie  en beantwoord door dhr. 

Nederpelt: 

1. Niet duidelijk is welke wijzigingen door de VNG zijn voorgesteld en welke door het 

college zelf zijn voorgesteld. Ook is niet duidelijk wat de huidige tekst is (een 

was/wordt-lijst ontbreekt). Kan het college hier aandacht aan schenken? En kan 

dat een volgende keer bijgeleverd worden? 

Reactie: dhr. Nederpelt verwacht niet dat dit op korte termijn beschikbaar kan 

komen.  

Afgesproken wordt dat het college  - als het met beperkte inzet te leveren is - : 

• een overzicht zal verstrekken van de wijzigingen die door VNG zijn voorgesteld en 

de wijzigingen die het college voorstelt; 

• een was/wordt-lijst zal verstrekken  

indien mogelijk voor de meningvormende commissie van 13 oktober of de raad van 3 

november.  

Voorts wordt afgesproken dat het college genoemde informatie bij volgende wijzigingen 

van verordeningen e.d. zal bijleveren.  

 

Het raadsvoorstel wordt voorgelegd aan de meningvormende commissie.  

 

9 Sluiting 

 

 



 

 




